

Level: Two

Subject: Islamic Education

Due date: 08/03/2026



المستوى: الثاني

المادة: التربية الإسلامية

تاريخ التسليم: ٢٠٢٦ / ٣ / ٨

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

- مراجعة موضوع (الوضوء) على الصفحة ٣٤ من كتاب التربية الإسلامية الجزء ٢ للمناقشة داخل الفصل للتأكد من الفهم والإستيعاب.
- مراجعة موضوع أحكام الصلاة وأوقاتها على الصفحات ٣٨ - ٣٩ من كتاب التربية الإسلامية الجزء ٢ للمناقشة داخل الفصل للتأكد من الفهم والإستيعاب.
- Revise the topic of (Al-Wudu) on P.34 in the Islamic Education Book – Step 2 to discuss in the classroom to verify understanding.
- Revise the subject of Prayer Rules & Timings on P.38 – 39 in the Islamic Education Book – Step 2 to discuss in the classroom to verify memorisation and understanding.

التمرين الأول: صلوا كل صلاة في العمود الأيسر بالوقت الصحيح في العمود الأوسط وعدد الركعات في العمود الأيمن وأكتبوا الأجوبة في دفتر الواجب البيتي.

Exercise 1: Match each prayer in the left column with the correct time in the middle and number of Rak'as in the right column and write the answers in your homework book.

Maghrib Prayer	Later in the afternoon	4 Rak'as
Thuhr Prayer	Early in the afternoon	3 Rak'as
Isha Prayer	After Sunset	2 Rak'as
Asr Prayer	Early morning before Sunrise	4 Rak'as
Fajr Prayer	At night	4 Rak'as

Exercise 2: Answers the following questions:

1- List five things you should do to keep cleanliness?

1.
2.
3.
4.
5.

2- What must you do before offering Salah? Briefly, explain.

.....
.....